
Čo nové sa stalo v Sklenom cez týždeň 

44. Týždeň 

Pondelok 4.11. : 

Pondelok ráno sa začal oneskoreným zberom separovaného odpadu, 

ktorí sa presunul z minulého týždňa. Nakoľko sa pracovníkom VPP 

skončila zmluva na odpracovanie pre obec, zostal na to pracovník obce 

sám. Chcel som mu trochu pomôcť a prvú vlečku na dolnom konci som 

mu pomohol ja osobne a to ako traktorista. Cestou na železničnú 

stanicu sa stala aj celkom úsmevná situácia a to, že sme stretli 

riaditeľku ZŠ a tá to okomentovala „ keď môže šoférovať traktor 

prezident tak môže aj starosta“ :D.  

Celkovo sa podarilo odviezť tri plné vlečky separovaného odpadu 

a s jednou vlečkou ešte z minulého štvrtka, je to zatiaľ rekord. Ukazuje 

sa, že systém separovaného zberu u nás je na dobrej ceste a percento 

separovaného zberu bude na konci roka na peknej úrovni.  

Ráno po prvej vlečke som mal na ohlásené stretnutie s farárom 

z Nemecka. Doniesol aj finančný dar pre miestnu škôlku, ktorý som 

odovzdal do pokladne a aj sa použil na nákup veci pre naše detičky.  

Doobeda som mal administratívu na začiatok týždňa.   

Doobeda som mal telefonický rozhovor s jednou našou bývalou 

spoluobčiankou ohľadom susedských a rodinných sporov. Viac nejdem 

a ani nemôžem povedať, ale poviem iba to, že rodinné spory sú veľmi 

zložité a budem sa snažiť ich problém vyriešiť aspoň na akceptovanú 

úroveň.  

Poobede som mal stretnutie s riaditeľkou ZŠ na obecnom úrade, kde 

sme preberali mnohé témy, ktoré sú aktuálne. 

V pondelok som mal stretnutie aj so znalcom, ktorý robil znalecký 

posudok na pozemky pri cintoríne, ktoré budú použité na bytovú 

výstavbu a zvýšenie počtu obyvateľov obce. Tento projekt ma veľmi 

teší a mám z neho veľkú radosť. Všetky detaily budú samozrejme 



predstavené na verejnom zasadnutí obecného zastupiteľstva a budú 

úplne transparentné.  

V pondelok som sa veľmi rád zúčastnil aj stretnutia v klube dôchodcov 

a porozprával sa s nimi  o aktuálnych témach. Ako prvým som im 

ukázal aj kalendáre Turca, ktoré dostane každá domácnosť v Sklenom. 

Trošku sme to odďaľovali, kvôli tomu, že sme tam chceli dať aj rozpis 

zberu na ďalší rok, ale kvôli komplikácii s mechanickou úpravou od 

ďalšieho roka, rozpis stále ešte nemáme.   

Utorok 5.11. : 

V utorok pracovník obce pracoval na príprave trvalého zapojenia kábla 

do obecného domu. Začalo sa to tým, že sa odstránil starý kábel 

zo steny a to vrátane vysekania omietky, ktorá ho držala v stene.  

Tu by som chcel dodať, aby nevzniklo niekde na sociálnych sieťach 

alebo blogoch, že sa jednalo o kábel, ktorý nebol pod prúdom a teda 

nebolo potrebné na to žiadne špeciálne elektrikárske školenie.  

Ja som mal hneď ráno stretnutie s jedným spoluobčanom, ktorý je 

zhodou okolnosti členom v jednej komisii a chcel vrece na separovaný 

zber, čo som mu samozrejme aj dal. Stretli sme sa tam aj s jedným 

poslancom a predsedom tejto komisie a diskutovali sme o aktuálnych 

problémoch a jednotlivých nápadoch. 

Doobeda som bol na stretnutí za kultúrnym domom kde som bol 

upozornený na kopu neporiadku z konárov a starej trávy. „Čerešnička“ 

na torte bola čerstvá kytica kvetov na tejto kope. Treba dodať, že na 

červenom ihrisku sú dva kontajnery na presne tento typ odpadu, ale 

tam to bolo asi ďaleko.  

Malá kopa pýta viac, ale viac o tom písať už asi nejdem, lebo 

o konároch a ich „ukladaním“  v obci som už raz písal svoj názor 

a niektorí to vtedy nezvládli.  

V každom prípade o tomto probléme viem a snažil som sa to vyriešiť 

a dohodol som techniku z Koinonie Jána Krstiteľa Sklené, ale keď to bol 

poobede pozrieť, tak mi nevedel pomôcť.  



Poobede som mal ešte stretnutie s riaditeľkou MŠ ohľadom doplnenia 

nejakých údajov do školskej štatistiky.  

Poobede som telefonoval aj s primátorom Turčianskych Teplíc, ktorý 

ma požiadal o stretnutie na stredu ráno u neho na úrade ohľadom 

finálneho systému úpravy.    

 

Streda 6.11: 

 

Nakoľko už začínajú mrazy, tak som mal v stredu pracovník obce na 

starosti vypustenie vody na cintoríne a futbalovom ihrisku. Podarilo sa 

mu opraviť aj sirénu, ktorá bola chvíľu nefunkčná. 

Ja som mal ráno dohodnuté stretnutie na mestskom úrade 

v Turčianskych Tepliciach ohľadom systému na budúci rok. Variantov 

bolo viacero a jeden horší ako druhý. V každom prípade treba dodať, 

že je to zákonná povinnosť, ktorá prikazuje upraviť komunálny odpad 

pred jeho uložením na skládke. Dohodli sme sa na nejakom postupe 

a čakali na finančné vyčíslenie celej procedúry.  

Cestu v meste som využil na stretnutie so starostom obce Háj, 

ohľadom prevodu pozemkov z Pozemkového fondu na obec. Starosta 

to riešil ešte minulý rok a tak bolo pre mňa zaujímavé využiť jeho 

skúsenosti. Mali sme spolu dlhý rozhovor a upozornil ma na mnohé 

detaily na to, aby bola žiadosť obce úspešná.  

Poobede som riešil mnohé konkrétne veci a mal som pri ihrisku 

stretnutie ohľadom „nešťastných“ stromov s majiteľom pozemku. 

Dohodli sme sa na ďalšom postupe a podmienky za akých mu vie obec 

pomôcť.   

Štvrtok 7.11: 

Vo štvrtok pracovník obce spolu s jedným pracovníkom VPP ktorý si 

odrába povinné hodiny z Úradu práce dali nový kábel do obecného 

domu. Kábel osadili spolu s káblom sirény, ktorý tak už nebude vedený 



vonkajškom fasády. Keď bol kábel prichytený, nahodila sa aj prvá 

vrstva omietky.  

Ja som mal v ranných hodinách dohodnuté stretnutie s projektovou 

manažérkou, ohľadom rekonštrukcie budovy školy.  

Na stretnutí sme sa porozprávali ohľadom splnenia potrebných 

dožiadaní zo strany Ministerstva hospodárstva a teraz keď už vyšlo aj 

usmernenie ohľadom nových podmienok zákona o verejnom 

obstarávaní, môžeme celý proces začať naplno.  

Veľmi ma tešilo posunutie v tomto prípade a už sa nemôžem dočkať 

začiatku, aj keď to bude zo sebou niesť trošku komplikácie vo 

vyučovacom procese.  

Poobede som bol spolu s pracovníkom obce označiť miesto ,kde budú 

stĺpy na elektrickú energiu na červené ihrisko. Následne sa podarilo 

tieto jamy aj vykopať za pomoci techniky od našich priateľov 

z Koinonie Sklené.    

 

Piatok 8.11.: 

V piatok sa niesol v úlohe dňa a to zabetónovanie stĺpov a tak som 

musel pridať pomocnú ruku aj ja a na pomoc som si zavolal aj môjho 

otca s hydraulickou rukou. Celá akcia dopadla dobre a podarilo sa 

minúť všetok cement aj vrecovaný betón.  

Poobede bol ešte pracovník obce namontovať obrazovku v dome 

smútku na sobotný pohreb.  

Ja som spolu s pracovníčkou obce pripravil miestnosť osvetovej besedy 

na sobotný kar a pripravil parte s fotkou na sobotu.  

 

 

 

  



Slovo na záver: 

V sobotu sa konal pohreb našej spoluobčianky a ja som sa ho žiaľ 

nemohol zúčastniť. Za obec Sklené tam bola naša pani poslankyňa, 

ktorá predniesla aj reč a čo som počul, tak to malo veľmi dôstojnú 

úroveň.  

Novinkou bolo aj odstránenie starej plechovej tabule 

s polystyrénovými písmenkami a dátumom, ktoré tam bolo už z čias 

minulého storočia.  

Snažil som sa spraviť na túto obrazovku aj dôstojné parte spolu 

s fotografiou zosnulej spoluobčianky. Nech posúdia tí, ktorí sa na 

poslednej rozlúčke zúčastnili, či sa nám to podarilo.  

Pozitívne čo sa koncom týždňa stalo a čo ma nesmierne teší je, že sa 

po prvotnom neúspechu dali susedia dokopy a podujali sa na tom, že 

si sami vyčistia priestor pred domom. Skvelá práca a treba len dodať, 

že keby sa každý staral o svoje okolie ako táto partia, bolo by Sklené 

oveľa krajšie.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Starosta obce Sklené Ing. Tibor Rišiaň     11.11.2024 


